
 

Zápis č. 1/2024 z jednání Školské rady při ZŠ Roztoky, konaného 

dne 24. 10. 2024 v budově ZŠ 

  

  

Přítomní:   

- zástupci zřizovatele: Mgr. Lucie Jedličková, Mgr. Tomáš Vostatek 

- zástupci ZŠ: Mgr. Květoslava Pokorná, Mgr. Olga Juráňová 

- zástupci rodičů: Ing. Jana Volemanová 

 

Omluveni: 

- zástupci rodičů: Mgr. Zuzana Čermáková  

Program:    

  

1. Schválení výroční zprávy 2023/2024 

2. Schválení Školního řádu 

3. Diskuze 

 

 

Jednání: 

 

Zasedání zahájila předsedkyně Školské rady paní Jana Volemanová a řídila další průběh 

jednání. Pořízením zápisu byla pověřena Květoslava Pokorná. 

 

1. Výroční zpráva za školní rok 2023/2024 

Členové ŠR obdrželi návrh Výroční zprávy ZŠ a MŠ za rok 2023/2024, včetně všech příloh, 

vypracovaný ředitelkou školy. 

 

Usnesení č. 1 – 24/10/2024 – ŠR schvaluje Výroční zprávu ZŠ a MŠ V Zahrádkách Roztoky. 

Pro 5  Proti 0  Zdržel se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

2. Schválení Školního řádu 

Paní učitelka Květoslava Pokorná informovala členy ŠR o změnách ve Školním řádu. (ŠŘ je k 

nahlédnutí ve škole) 

 

Usnesení č. 2 – 24/10/2024 – ŠR schvaluje Školní řád ZŠ a MŠ V Zahrádkách Roztoky. 

Pro 5 Proti 0  Zdržel se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

3. Diskuze 

 

Starosta obce ocenil další vzdělávání pedagogických pracovníků školy.   

 

Starosta požádal zástupce školy o účast dětí na akci „Rozsvícení vánočního stromečku“, která 

se uskuteční dne 1.12. 2024. Zástupci školy účast přislíbili. 

 



Starosta dále požádal zástupce školy o účast dětí na akci „Den seniorů“, která se bude konat 3. 

12. 2024 v hotelu Roztoky. Zástupci školy účast přislíbili. 

 

Paní Pokorná požádala starostu o reklamní předměty, které škola využije na akci „Záložka do 

knihy spojuje školy“.  

 

Paní Volemanová chtěla vědět, jak je ve škole řešena šikana. Paní Pokorná vysvětlila kroky, 

které jsou provedeny při náznaku rizikového chování. Vše vychází z dokumentu „Základní 

postup při řešení rizikového chování“, který je součástí Minimálního preventivního programu 

školy. 

 

Hřiště na zahradě školy – čeká se na projekt. 

 

Klimatizace – ve třídě u paní Juráňové. Paní ředitelka podá písemný podnět na obecní úřad.  

 

 

 

 

 

Dne: 1. 11. 2024 

 

 

Zapsala: Mgr. Květoslava Pokorná ………………………………………… 

 

 

Předsedkyně ŠR: Jana Volemanová ………..……………………………….. 


